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   שנערכה במשרדי וועד הישוב 21.11.2023שי מיום שליסיכום ישיבת ועדת תכנון 

   : הבישיב  משתתפים

 . רמי מוסלי  אילן מקובר, , יורם לוי  במן, לירון ברנר, ערן פורת, רמי מוסלי, ארנון קרניאלי,יראובן לי 

 זילברמן  אורחים: יובל הדר, נמרוד 

 

 שעלו לדיון: נושאים 

הולכי  הציבורי המתוכנן לשביל יובל הציג את בקשתו להשתמש בשטח  – ח ציבוריטה של יובל הדר לשימוש בשבקש .1

  מוזנח, לאחרונה נוקה ע"י המועצה.ב. השטח לא פותח ונמצא  רגל בין השטח שלו למשפחת בר זא

 ציבורי.שימוש פרטי בשטח  הוועדה מברכת על הפנייה לבירור טרם עשיית

 יהיה על המשתמש  ,ככל שיגיעו תלונות .הינן המלצות בלבדוהמלצותיה  חשוב להבהיר שהוועדה אינה צד בעניין

או כל גוף חוקי להשיב את המצב לקדמותו או לטפל בהתאם להנחיות הגורמים האחראיים )ועד היישוב/מח' שפע/

 (. אחר לעיניין זה

הסלעים שחוסמים את הדרך לשימוש ברכב   למתקנים ניידים בלבד, לאפשר שימוש בשטח .: אהוועדה ממליצה

 . לסוף הדרך לכיוון הגדר כך שהדרך תמשיך להיות חסומה למעבר רכביועברו 

 פרטים של הפרגולה בשלב א' של השכונה. ל בהתאםב. במידה ויעשה קרוי הוא יהיה  

 ר.כפי שהוחלט על כך בעב שביל הביטחון לאורך הגדר אתפתוח קשר לנושא זה הוועדה ממליצה לב .2

לצורך   הצורך בהרחבת פינת החינמרוד הציג את  –  של בית ספר התיכון התאגיד להגדלת שטח פינת החי בקשת .3

בחצר   גדר נוספת להגנה על בעלי החיים מטורפים גדר זו תהיה. רווחתם של החמורים הנמצאים בשטח מצומצם

  הקיימת.

שינוי ביעוד  לבעלות על השטח או נותנת הסכמה   נהאי י. הסכמה זות החנ יפסכימה להרחבת שטח מ ההוועד

   חוקי של הפעלת המקום.אישור או  הקרקע

במידה ויהיו תלונות  . שהולמפגע בריאותי כ יהווה מפגע של רעש או  לא המקוםחובה על מפעילי המקום לשמור ש

   על אף הסכמה זו.תמשיך לפעול בהתאם לחוקים ולתקנות   המועצה ,כלשהםעל מפגעים  

 מצב בית הקברות.  יורם לוי הציג את  .4

המטרות והתוכנית של חלקת  את כל ההסכמות שנעשו ע"י הוועד כדי להבין בצורה טובה יותר את רמי יבקש מיפעת 

 . יקירי הנגב

עבור   קת גדולי הנגב. בתוכנית היה חוסר בהתייחסות לשירותיםחלשל לצוות הוצגה תוכנית קונספטואלית 

 .  לרחבת ההתכנסותבלתי גניב  לקירויפתרון טוב לחפש  המבקרים במקום. יש 

 תוכניות והביצוע בשטח. הצוות ימשיך לעדכן את הוועדה בהתפתחות ה

 . הבאהדיון בתוכנית תמרור נדחתה לישיבה  .5

 

 רמי מוסלי  – ם רש

 העתקים: 

 נוכחים
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